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l’AMA en relació amb aquesta revisió, en el supòsit 

en què no estiguin incloses en les despeses de 

tramitació. 

8.9 Quan el CAUT de l’AMA anul·la una decisió en 

matèria d’AUT que l’AMA ha decidit revisar per la 

seva pròpia iniciativa, l’AMA pot exigir que 

l’organització antidopatge que havia emès la decisió 

retorni les despeses efectuades per l’AMA relatives a 

aquesta revisió. 

8.10 L’AMA comunica ràpidament la decisió 

motivada del seu CAUT a l’esportista, a 

l’organització internacional antidopatge (i, si escau, a 

l’organització responsable de grans esdeveniments). 

9.0 Confidencialitat de la informació 

9.1 La recollida, conservació, tractament, divulgació 

i retenció de les dades personals durant un 

procediment d’AUT, per part de les organitzacions 

antidopatge i de l’AMA, respectaran la Norma 

internacional per a la protecció de dades personals. 

9.2 Un esportista que sol·licita una AUT o una 

sol·licitud de reconeixement d’AUT ha de donar el 

seu consentiment per escrit: 

a. perquè es transmetin totes les dades relatives a la 

sol·licitud als membres de tots els CAUT 

competents, en virtut d’aquesta norma 

internacional, per revisar l’expedient i, si escau, a 

d’altres experts mèdics i científics independents així 

com a tot el personal (inclòs el personal de l’AMA) 

que participa en el tractament, la revisió o en els 

procediments de recurs relatius a sol·licituds d’AUT; 

b. perquè, a petició del CAUT, el/s metge/s de 

l’esportista transmeti/n al CAUT totes les dades 

relatives a la seva salut que el CAUT consideri 

necessàries per revisar la sol·licitud de l’esportista i 

emetre una decisió; i 

c. perquè la decisió relativa a la sol·licitud es 

notifiqui a totes les organitzacions antidopatge que 

siguin competents en matèria de controls i/o gestió 

de resultats de l’esportista en qüestió. 

[Comentari sobre l’article 9.2: abans de recollir les dades 

personals o d’obtenir el consentiment d’un esportista, 

l’organització antidopatge comunica a l’esportista les 

informacions que estableix l’article 7.1 de la Norma 

internacional per a la protecció de dades personals.] 

9.3 La sol·licitud d’AUT s’ha de tractar en el més 

estricte respecte dels principis de confidencialitat 

mèdica. Els membres del CAUT, els experts 

independents i el personal involucrat de 

l’organització antidopatge, duen a terme totes les 

seves activitats relatives al procediment amb total 

confidencialitat i signen els acords de 

confidencialitat adients. En particular, es 

consideraran estrictament confidencials les dades 

següents: 

a. tota la informació o les dades mèdiques 

proporcionades per l’esportista i pel/s metge/s que el 

tracta/tracten. 

b. tots els detalls de la sol·licitud, incloent-hi el nom 

del/s metge/s implicat/s en el procés. 

9.4 Si un esportista vol revocar l’autorització donada 

al CAUT per obtenir dades mèdiques referents a la 

seva persona, ho ha de notificar al seu metge per 

escrit. Després de la revocació, es considera que 

l’esportista ha retirat la sol·licitud d’AUT o de 

reconeixement d’AUT, sense que s’hagi concedit 

l’AUT o s’hagi reconegut. 

9.5 Les organitzacions antidopatge només utilitzen la 

informació facilitada per l’esportista, arran d’una 

sol·licitud d’AUT, per avaluar la sol·licitud i en el 

marc d’investigacions i procediments referents a 

possibles violacions de les normes antidopatge. 

4- IMPULS I CONTROL DE 

L'ACCIÓ POLÍTICA DEL GOVERN 

4.4.1 Preguntes 

Edicte 

La Sindicatura, en reunió tinguda el dia 31 d’octubre 

del 2016, ha examinat les preguntes amb resposta 

escrita del Govern presentades per la M. I. Sra. Rosa 

Gili Casals, consellera general del Grup Parlamentari 

Mixt, per escrit de data 24 d’octubre del 2016, 

relatives a les adjudicacions d’assessoraments 

d’avaluacions de candidats pel SAAS i d’acord amb 

els articles 18 i 129 del Reglament del Consell 

General ha acordat admetre-la a tràmit i ordenar la 

seva publicació, (Reg. Núm. 1419). 

Tot el que es fa públic per a general coneixement i 

efectes. 

Casa de la Vall, 31 d’octubre del 2016 

Vicenç Mateu Zamora  

Síndic General 

Molt Il·lustre Senyor, 

La sotasignada, Rosa Gili Casals, consellera general 

socialdemòcrata del Grup Parlamentari Mixt, 

d’acord amb el que disposen els articles 129 i 

següents del Reglament del Consell General, formulo 

les preguntes següents perquè, en el millor termini, el 

Govern presenti, per escrit, les respostes 

corresponents. 
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Preguntes que es formulen en relació a les 

adjudicacions d’assessoraments d’avaluacions de 

candidats pel SAAS 

Segons els informes de fiscalització de la Intervenció 

General al SAAS corresponents a l’exercici 2015 i al 

primer semestre del 2016, el 30 de juny del 2015 es 

van pagar 18.000 euros a l’empresa BON&MER, SL 

-empresa de Barcelona que treballa en assessories 

laborals i fiscals- en concepte d’honoraris per al 

procés d’avaluació de candidats a la Direcció 

Assistencial del SAAS.  

Segons l’informe, aquest pagament es va efectuar 

sense formalitzar contracte.  

A més, la intervenció General destaca com a 

observacions que ni el servei de Compres, ni el de 

Recursos Humans van tenir constància de cap 

document associat a aquesta despesa. 

Sis mesos després, l’1 de desembre del 2015, consta 

una altra factura de 6.000 euros en concepte 

d’honoraris per a avaluacions dels candidats a 

Director Assistencial del SAAS, a la mateixa 

empresa, de nou sense formalització de contracte i 

amb les mateixes observacions citades en relació a la 

factura anterior. 

Així, es pregunta: 

1. Hi ha més factures de l’empresa BON&MER 

durant l’any 2015 i 2016? Si és el cas, de quin import 

i per quina tasca? Les observacions en els informes 

de la intervenció general es basen en mostrejos i per 

tant, no hi consten tots els pagaments. 

2. Per cada una de les factures, quants candidats 

s’avaluen? Precisar l’import de la factura i el nombre 

de candidats avaluats; i els casos en els quals el 

procés d’avaluació no acaba en cap contractació. 

3. A quantes empreses es demana pressupost per 

cada una de les adjudicacions? Especificar si són 

nacionals o estrangeres. 

4. S’han seguit totes les fases de contractació tal i 

com obliga la llei de la Contractació Pública? 

5. Qui va autoritzar aquestes despeses? Precisar-ho 

per cada una de les factures. 

6. Com explica Govern que no s’hagin firmat el o els 

contractes entre el SAAS i l’empresa adjudicatària 

BON&MER? 

Preguntes que hauran de ser respostes, per escrit, en 

el termini establert reglamentàriament. 

Consell General, 24 d’octubre del 2016 

Rosa Gili Casals  

Consellera general socialdemòcrata  

del Grup Parlamentari Mixt 

Edicte 

La Sindicatura, en reunió tinguda el dia 31 d’octubre 

del 2016, ha examinat la pregunta amb resposta oral 

del Govern presentada pel M. I. Sr. Pere López 

Agràs, president del Grup Parlamentari Mixt, per 

escrit de data 28 d’octubre del 2016, relativa a la 

voluntat de realitzar la reforma de competències i 

transferències dels comuns i d’acord amb els 

articles 18 i 129 del Reglament del Consell General 

ha acordat admetre-la a tràmit i ordenar la seva 

publicació, (Reg. Núm. 1441). 

Tot el que es fa públic per a general coneixement i 

efectes. 

Casa de la Vall, 31 d’octubre del 2016 

Vicenç Mateu Zamora  

Síndic General 

A la Sindicatura 

El sotasignat, conseller general del Grup 

Parlamentari Mixt, d’acord amb el que disposa el 

capítol quart del títol IV del Reglament del Consell 

General, formulo la següent pregunta, perquè sigui 

resposta pel Govern, de forma oral, davant el Ple del 

Consell General.  

Pregunta que es formula al Govern relativa a la 

voluntat de realitzar la reforma de competències i 

transferències dels comuns 

El Govern de Demòcrates per Andorra fa anys i anys 

que s’ha compromès a tirar endavant la reforma de 

les competències i transferències comunals. 

Vist que aquest tema sembla que ja no és avui en 

l’agenda política de DA; és més, en sentit contrari al 

d’endreçar les competències comunals ens proposa la 

creació de noves entitats amb personalitat jurídica 

entre comuns i/o entre comuns i Govern. Tenint en 

compte que a més la Secretària d’Estat de Relacions 

Institucionals no s’ha reunit a hores d’ara ni un sol 

cop amb els grups parlamentaris. 

Tot i el contingut de la modificació de la llei de 

transferències aprovada l’any 2015 que va establir 

que “s’encomana a Govern que, prèvia participació 

dels Comuns i del Consell General, abans del 31 de 

desembre del 2017, presenti un Projecte de llei amb 

un nou marc normatiu de transferències i de 

competències als comuns, d’acord amb el que 

disposa l’article 80 de la Constitució”, tot apunta que 

viurem un nou episodi de manca de respecte per part 

de DA a quin ha de ser el paper de la Llei en un 

estat de dret. 

Per tot l'exposat, es demana: 

Té el Govern realment intenció de tirar endavant la 

tan necessària reforma de les competències i 


